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I 2018/2019 har jeg sittet som styreleder i Realistutvalget, og blitt 
kjent med fakultetet og hva som gjøres for studentene. Jeg har erfaring 

fra styrearbeid der og tidligere verv. 
 

Nå er jeg klar for nye utfordringer og vil gjerne lære mer om hvordan 
fakultetsstyret arbeider. Som studentrepresentant er jeg spesielt 

opptatt av studentengasjement på matnat og det sosiale miljøet vi har. 
 


